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Na wniosek mieszkańców zwracam się z prośbą o uporządkowanie i oczyszczenie chodnika 

pomiędzy SP. 19 a blokami przy Al. Rzeczypospolitej. 

Miejsce to jest uczęszczane przez dzieci chodzące do szkoły i do pobliskiego przedszkola. Chodnik 

jest zaniedbany i zanieczyszczony. Wzdłuż drogi jest pełno butelek po alkoholach i innych śmieci. 

Ponieważ miejsce porośnięte jest krzakami i chwatami, a także jest kompletnie nieoświetlone stało 

się ulubionym miejscem libacji. 

Dlatego bardzo proszę w imieniu moim i mieszkańców o wycięcie i uprzątnięcie tego 

terenu, tak aby stało się one bezpieczne, czyste i przyjazne szczególnie dla uczniów i 

przedszkolaków, a także wszystkich mieszkańców korzystających z tego przejścia .

Z poważaniem

Joanna Śliwińska-Łokaj


